
 

 

          Police, dn. 22.05.2025 r. 

 

PROTOKÓŁ 4/2025 

z posiedzenia Komisji Środowiska i Infrastruktury Rady Powiatu w Policach 

w dniu 21 maja 2025 r. o godz. 9:00 

 

 

Komisja obradowała w siedzibie Starostwa Powiatowego w Policach według następującego 

porządku: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Przedstawienie porządku posiedzenia.  

4. Przyjęcie protokołu Nr 3/2025 z dnia 23 kwietnia 2025 r. 

5. Omawianie i opiniowanie projektów uchwał Rady Powiatu w Policach z zakresu pracy 

komisji.  

6. Sprawy bieżące. 

7. Wnioski i oświadczenia.  

8. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Przebieg posiedzenia: 

1. Przewodniczący otworzył spotkanie. 

2. Stwierdzono obecność 5 członków, czyli quorum. 

W posiedzeniu wzięli udział ponadto: 

Pani Anna Piasecka-Grzegorek – Skarbnik Powiatu Polickiego  

Pan Damian Walczak – Wicestarosta Policki 

 

3. Przewodniczący przedstawił porządek posiedzenia, który został jednomyślnie 

zaakceptowany przez radnych biorących udział w Komisji. 

 

4. Przyjęto protokół Nr 3/2025 z dnia 23 kwietnia 2025 r. – jednogłośnie. 

 

5. Omawianie i opiniowanie projektów uchwał Rady Powiatu w Policach z zakresu pracy 

komisji. 

 

Skarbnik Powiatu Polickiego przedstawiła zmiany w budżecie oraz WPF. 

Komisja zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie następujące projekty uchwał: 

 

 w sprawie zmian w budżecie Powiatu Polickiego na 2025 rok (Nr druku: 2/XII/25), 

 zmieniającą uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Polickiego na 2025 rok 

(Nr druku: 3/XII/25), 

 zmieniającą uchwałę w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Polickiego na lata 

2025-2040 (Nr druku: 4/XII/25). 

 

Radny Adam Pacholik zadał pytanie o rowerach elektrycznych, które mają być zakupione 

w ramach programu Małej Mobilności, czy będą one do dyspozycji dla pracowników Starostwa 

w trakcie wykonywania czynności służbowych. Radny Jacek Fabisiak potwierdził, że taki będzie 

cel wykorzystania 3 rowerów. 

Radny Adam Pacholik zapytał również o projekt budowy paneli fotowoltaicznych i ich 

zamontowania przy budynku Starostwa. Pan Jacek Fabisiak udzielił odpowiedzi, że zostaną one 



 

 

zamontowane obok budynku, gdyż dach budynku Starostwa nie spełnia wymagań do montażu 

takiej instalacji. 

 

 

6. Sprawy bieżące. 

Brak. 

 

7. W punkcie wnioski i oświadczenia radnych. 

Radni Adam Pacholik i Grzegorz Kruszkowski wnoszą o przeprowadzenia koszenia poboczy 

na terenie gminy Police oraz pozostałych gmin. Warto współpracować z gminami w tym zakresie, 

żeby akcja była skoordynowana i obejmowała drogi gminne i powiatowe równocześnie. 

 

Pani Teresa Dera zawnioskowała o podjęcie działań odnośnie poprawy bezpieczeństwa na drodze 

rowerowej na zakręcie przy wjeździe do Dobrej od strony Wołczkowa. Radny Jacek Fabisiak 

zadeklarował przygotowanie propozycji rozwiązania tego problemu. 

 

8. Posiedzenie Komisji zamknięto o godzinie 9:35 

 

 


